

Required English Courses for International Students

Spring Semester, 2019

1. First-year international students (except for English majors) of the University must acquire 4 credits of English courses before graduation.
2. English courses:
 - (1) Starting from the fall semester of the 2019-2020 academic year, students who are eligible for credit exemption should apply in person to the Foreign Language Center (FLC) with their application forms and other related certificates before the deadline. Please check <http://flc.ncku.edu.tw/p/412-1144-21150.php?Lang=en> for the course exemption regulations.
 - (2) Students who possess valid certificates of English proficiency equivalent to CEFR standard can register in a suitable module course in the first week of the Spring Semester at FLC. The course will start from Week 2.
 - (3) Students who do not possess any valid certificate of English proficiency should take the English Placement Test to enroll in a module course.
 - (4) Students who miss the test, and do not possess any valid certificate of English proficiency, should take a standardized test, such as GEPT, TOEIC, TOFEL, IELTS, on their own expenses. The test results can be used for enrolling in an English course and/or applying for course exemption. The certificate is also needed when applying for graduation. Without adequate proficiency credentials will result in not being able to elect English courses and/or to apply for graduation.
3. Information about the Placement Test:
 - (1) Online registration: The registration site is open from now till February 15, 2019, at <https://goo.gl/ooX17L>
 - (2) **Test time: 4:00 PM, February 21, 2019.**
 - (3) Test venue: Room 26202 (Hypermedia Language Learning Lab) of FLC, Hsiu-Chi Building (Kuang-Fu Campus).
 - (4) The test: “Oxford Online Placement Test” (OOPT) is a computer adaptive proficiency test assessing the test takers’ abilities in listening, reading, and English usage. Earphones are provided in the test room, but test takers are allowed to use their own.
 - (5) Test takers must carry either their student IDs or the passports to be admitted to the test.
 - (6) Students may apply for credit exemption at the FLC if their OOPT test grades exceed

the threshold levels.

(7) A module will be assigned to the student based on his/her test grade. The results will be announced at the website of the FLC after the test.

(<http://flc.ncku.edu.tw/index.php?Lang=zh-tw>). Students should elect the courses online immediately after the test according to the assigned modules so to start the course in Week 2.

春季班外籍新生英語課程相關注意事項

一、適用對象：

春季班大學部一年級外籍新生(外文系學生除外)。

二、英文學分：

學生須於學士班畢業前取得英文 4 學分。

三、英文學分抵免：

符合抵免資格者，可辦理英文 2 學分或 4 學分抵免。步驟如下：

(一) 線上登記：請於 2019 年 2 月 1 日 9:00 至 2019 年 3 月 4 日中午 12:00 止，自行登入「外國語言能力及成就檢定系統」(<http://eagle.english.ncku.edu.tw/>)登記抵免。

(二) 資格審核：線上登記後，請於 2019 年 2 月 11 日 9:00 至 2019 年 3 月 4 日 17:00 止，持自行列印之抵免申請單及下列相關文件，至光復校區修齊大樓 2 樓外語中心審核，再至「外國語言能力及成就檢定系統」(<http://eagle.english.ncku.edu.tw/>)查詢審核結果。

1. 英語系國家之外籍生抵免 4 學分，請檢附有效護照正本。
2. 曾受高中以上以英語為主要授課語言之正式教育滿兩年者抵免 2 學分、滿三年者抵免 4 學分，請檢附相關證明正本；證明文件上需列出英文授課的科目名稱（須佔所有選修科目的 50% 以上）和修業起訖時間。
3. 以英檢成績抵免者，請檢附英檢成績單正本。

四、無法抵免英文或需要修英文課程者：

(一) 英文課程分為三種模組課程，修課前必須依據英語能力登記模組才能選課：

- 模組一(基礎學術英文)
- 模組二(專業領域英文)
- 模組三(進階菁英英文)

(二) 模組登記方式：

1. 請於開學第一週持英語檢定證明(具 CEFR 成績對照等級的成績單或證書)至外語中心辦理模組登記，以便第二週自行線上選課。

2. 請於 2019 年 2 月 15 日前報名參加 2019 年 2 月 21 日「英語能力分級測驗」，完成測驗後得依據測驗成績分模組選課，第二週起即可開始上課。
3. 忘記拿英檢證明登記模組或忘記參加分級測驗：
107-2 學期不得選課。請持英檢證明至外語中心辦理模組登記，或自行至校外參加英語檢定考試，考後持成績證明登記模組。以上皆須自登記模組後的次一個學期才能開始選課。

五、英語能力分級測驗：

1. 報名期限：至 2019 年 2 月 15 日截止。
2. 報名網址：<https://goo.gl/ooX17L>
3. **考試時間：2019 年 2 月 21 日（週四）16:00。**
4. 考試地點：本校光復校區修齊大樓 2 樓超媒體室。
5. 考試項目：採「Oxford Online Placement Test 牛津英語線上測驗」([簡介](#))。
題型為聽力與閱讀。測驗皆在電腦上線上進行，無需紙筆，但須自備耳機。
6. 攜帶證件：考試當天請務必攜帶學生證或護照前來驗證與報到。
7. 成績用途：本次會依據測驗成績分發模組，學生請依據分發的模組自行登入網路選課系統進行選課。如果測驗成績符合英文抵免門檻，亦可至外語中心申請學分抵免。